

DOSSIER PRESSE
Lou De Castellane
Nouvelle Collection AUTOMNE- HIVER 2020

LOU de
CASTELLANE





Lou de Castellane is a French brand created in 2012. Their passionate team of experts is specialist in decoration and botany. The team is truly inspired by nature and creates two new collections per year: Spring-Summer and Fall-Winter.

Lou de Castellane flowers are designed and handmade with handcrafted know-how: each stem is formed in a mould, each petal is cut, formed manually, and painted by hand, so that the touch and its appearance are as natural as possible. Manufacturing these artificial flowers requires great experience and artistic talent in order to obtain this high flower quality with great realism.

Lou de Castellane offers you a delicate flower blur than nature and unique in order to customize your interior.

Lou de Castellane est une **marque française** créée en **2012** par des spécialistes passionnés de décoration et de botanique. Cette équipe d'experts s'inspire pleinement de la nature pour créer **deux nouvelles collections par an**, Printemps-Été et Automne-Hiver.

Les fleurs Lou de Castellane sont conçues avec un **savoir-faire artisanal** : chaque tige est formée dans un moule, chaque pétale est découpé, formé manuellement et peint à la main, pour que le toucher et l'apparence soient le plus naturel possible.

La fabrication de ces fleurs artificielles nécessite une **grande expérience et du talent artistique**, afin d'obtenir ce rendu de qualité et de grand réalisme.

Lou de Castellane vous offre une fleur délicate, unique et plus vraie que nature, afin de personnaliser votre intérieur.



NOUVEAU CORNER
LOU DE CASTELLANE
LE BON MARCHÉ
FEVRIER 2020

LOU DE CASTELLANE
PHILIPPE MODEL



LOU DE CASTELLANE
PHILIPPE MODEL





LOU de
CASTELLANE

***Nouvelle
Collection***
AUTOMNE- HIVER 2020













LOU^{de}
CASTELLANE







